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Skolebestyrelsesmøde torsdag d. 16. april kl. 19.00 
 
Tilstede: Inger, Birthe, Johannes, Gitte K, Gitte V, Trine, Tina, Hanne og Karen  
 
 

1. Nyt fra…. 

- Bestyrelsen 

Trine fortæller at der nu er kommet en fælles gruppe på AULA for skolebestyrelsesformænd i 

hele kommunen. 

 

 

2. Corona – genåbning 

- God opstart, mange informationer. Vi gør, hvad vi kan for at leve op til retningslinjerne fra 

sundhedsstyrelsen 

- Rengøringen var et problem, men nu er skolen ren. 

- Biblioteket er pakket væk og det vil det være i lang tid, vi kan ikke spritte bøgerne af og 

garantere for smittespredning. 

- 142 ud 152 elever fremmødte d. 16/4  

- Forskellige grunde til at de sidste 10 ikke er mødt op 

- Indrapportering af fremmøde til KL. en indrapportering Karen skal foretage hver fredag. 

- Nødpasning fortsat for 6. årgang, dem der er indenfor kriterierne. 

- SFO er udenfor og det kan godt blive lidt sejt. Vi håber på, at nedgang i børnene tallet ikke bliver 

for stort. 

 

3. Høringssvar til tildelingsmodellen 

- Gennemgang af opbygningen og drøftelse af høringssvar. 

- Enighed om at det er godt, at modellen er enkel at gennemskue, men bekymret for om man kan 

drive alt det andet omkring en skole, der også er ud over undervisning ud fra en residual der kan 

variere i størrelse, når Langhøjskolen elevtal falder henover de næste år. 

- Trine sender høringssvar afsted senest søndag 19.04.20 

 

 

4. Årsmøde/årsberetning 

- Afventer hvornår et valgmøde kan lade sig gøre 

- Positive tilbagemeldinger fortsat fra flere forældre, der gerne vil stille op til skolebestyrelsen 

- Årsberetningen laves af Trine og sendes ud til bestyrelsen til kommentering. 

- Den kommer ud mandag d. 4. maj og Trine skal have kommentarer retur senest fredag d. 8. 

maj. Trine sender den til Karen senest 15. maj. 

 

5. Næste skoleår 

- Ringetider 

Den samlede lærergruppe vil gerne rykke undervisningstiden til at begynde 7.30. Det vil passe 

bedre med UUV til sidst og med bus 335. Dog vil indskolingen tre dage i ugen have fri 12.45 og 
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vil ikke kunne nå bus 335, der kører 12.29. Det koster alt for meget undervisning, der skal 

hentes i løbet af året. Ved slut to dage 13.30 og tre dage med slut 12.45 vil det gå op med den 

mængde undervisning vi skal planlægge. 

 

- Fagsammensætning 

Problem mht. svømning grundet flytning af i lektions idræt fra mellem trinnet til udskoling. Det 

løses ved at en musik time i 5. klasse bliver til idræt og musikken dækkes af morgensang hver 

morgen. Det er fortsat en musik time tilbage i 5. klasse om ugen. 

I 4. klasse laves en lektion UUV om til svømning og på den måde kan vi fortsætte med planen 

om at tilbyde svømning to lektioner i et halvt år i både 4. og 5. klasse. 

 

- Både ringetider og fagsammensætningen blev godkendt af bestyrelsen. 

 

 

6. Ombygning 

- Bestyrelsen gik en tur rundt på skolen og så hvordan det p.t. ser ud og for at se hvor langt det 

er. 

- Madkundskab bliver færdigt i uge 18. 

- Håndværk og Design bliver færdigt i løbet af maj. 

- Der er mulige planer om at sætte mere i gang, men det er ikke på plads endnu. 

 

7. Visioner 

Udsat til næste møde 

 

 

8. Budget  

- Afhænger selvfølgelig af om den nye tildeling bliver vedtaget. 

- Covid 19 kommer til at koste både materialer og lønkroner til gengæld bruger vi ikke vikar lige 

nu, da alle er i gang. Vi vil få noget dækket, men jeg ved ikke hvor meget. 

- Nødundervisning af 6. årgang fortsætter. 

- Det ser umiddelbart fornuftigt ud, dog er der rigtig mange usikkerheder p.t. 

 

 

9. Evt. 

Hanne fik principrettelser tilbage og der skal ses på princippet for elevplaner igen. Der er flere 

ændringer fra ministeriet, der ikke passer sammen med det princip bestyrelsen har lavet. 

 


